
隨心所欲
FLOTTEBO梳化床設計靈活舒適。背墊可拆除，讓您在梳化上無論坐著
放鬆還是躺著睡覺都同樣舒服。座椅下的充裕貯物空間，讓您想收起的
物品有容身之所，同時伸手可及。坐下來看看戲、聊聊天，無論您想做
什麼，FLOTTEBO梳化床就是讓您隨心所欲的空間。

舒適無比
不論坐直、靠後、還是躺下，在FLOTTEBO梳化床上，任何姿勢都舒適
無比。獨立袋裝彈簧能個別調節，緊貼身體線條，讓您得到最適合的 
承托。活動背墊方便調校座椅深度及背部承托。只需拆除背墊， 
梳化即可搖身一變，成為一張大床。快捷、簡單又舒適！

A sofa-bed for all of life’s activities
FLOTTEBO sofa-bed is designed to be just as flexible as it is comfortable. The 
removable back cushions make the sofa just as good for relaxing as for sleeping 
on. The large storage space under the seat has plenty of room for all the things 
you want to hide away, yet still have close at hand. So sit back and watch a movie 
or chat with your best friend. FLOTTEBO sofa-bed is for all of life’s activities.

Always comfortable
FLOTTEBO sofa-bed is comfortable regardless if you want to sit, lean back 
or lie down. You always get support in the right places from the individually 
encapsulated pocket springs that move independently and follow your body.  
The loose back cushions also make it easy to adjust the seat depth and the  
back support. All you need to do to transform the sofa into a spacious bed  
is to remove the cushions. Quick, easy – and comfortable!

組件
梳化床 (120×200cm)
角几

MODELS
Sofa-bed (120×200cm) 
Side table

可更換椅套
Removable cover

多款椅套款式
Choice of cover

可機洗椅套
Washable cover

內置彈簧設計
Spring core

購物指南 BUYING GUIDE

FLOTTEBO
梳化床系列  Sofa-bed series

發掘更多資訊 See more at：
IKEA.com.hk



如何打開 HOW TO CONVERT

將FLOTTEBO梳化床變成一張寬敞舒適的床，簡直易如反掌。 
只需握住把手，將座位提起，就能打開梳化下的充裕貯物 
空間，裡面可放置您的枕頭被鋪。拆下背墊，整理好床鋪， 
就可睡個好覺。

It is very easy to convert FLOTTEBO sofa-bed into a spacious and 
comfortable bed. Just hold the handles and lift the seat upwards.  
A large storage space with plenty of room for all bedlinen will  
open up under the seat. Then simply remove the back cushions, 
make the bed, and enjoy a good night’s sleep.

FLOTTEBO 梳化床 sofa-bed

總尺寸 Overall size：120×200×79cm 
床尺寸 Bed size：120×200cm

總售價連椅套 Total price including cover

GUNNARED 暗灰色 medium grey 192.974.59 $5,590 
VISSLE 深灰色 dark grey 892.974.65 $5,090 
VISSLE 紫色 purple 492.974.72 $5,090 

FLOTTEBO 梳化床連角几 sofa-bed with side table

總尺寸 Overall size：120×200×79cm 
床尺寸 Bed size：120×200cm

總售價連椅套及角几 Total price including cover and side table

GUNNARED 暗灰色 medium grey 592.974.24 $5,890 
VISSLE 深灰色 dark grey 092.974.31 $5,390 
VISSLE 紫色 purple 392.974.39 $5,390 

FLOTTEBO 角几  
side table

32×27cm 503.425.34 $300

FLOTTEBO 梳化床布套  
cover for sofa-bed
120×200cm
GUNNARED  
暗灰色 medium grey

204.423.23 $1,690

VISSLE 深灰色 dark grey 804.417.35 $1,190
VISSLE 紫色 purple 204.417.24 $1,190

角几 SIDE TABLE額外椅套 EXTRA COVER

產品及組件或須組裝，詳情可參閱價目標籤。產品資料只供參考，詳情請向店務員查詢或瀏覽IKEA.com.hk。 
如有爭議，宜家家居保留最終之決定權。
All units require assembly, please refer to the price tag. Product information is for reference only,  
please contact our staff or browse IKEA.com.hk/en. In case of any dispute, IKEA shall have the right of final decision.

組合示範 COMBINATIONS

所有配件及售價 ALL PARTS AND PRICES

尺寸：闊 × 深 × 高
Size: width × depth × height

尺寸：闊 × 深 × 高
Size: width × depth × height
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